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Zapisnik  15. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice održane dana 20. prosinca 2022. 

 u 18,00 sati u prostorijama Gradske vijećnice 
Grada Crikvenice 

 
NAZOČNI VIJEĆNICI: 
 
MARIO KRUŽIĆ  
IGOR IVANČIĆ  
IVA KARLIĆ   
IVAN SMOJVER  
SONJA POLONIJO  
VEDRAN ANTIĆ 
BRANKO KLEKOVIĆ 
VESNA CAR SAMSA 
IVAN ANTIĆ 
ZDRAVKO PERNAR  
KARLA KNEŽEVIĆ  
DALIBOR LATIN  
GRACIAN ČOP  
DAMIR LJUBANOVIĆ  
DINA DOMIJAN 
 
Gradonačelnik Grada Crikvenice Damir Rukavina, pročelnica Upravnog odjela za 
društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković, pročelnik Upravnog 
odjela za komunalni sustav i zaštitu okoliša Mario Zubčić, pročelnica Upravnog odjela 
za financije Jasna Perhat,  pročelnica Upravnog odjela za investicije, prostorno 
uređenje i imovinu Vjekoslava Glavan, direktor VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d. o. 
o. Igor Uremović , Franko Gržetić direktor EKO Murvice, zapovjednik JVP Grada 
Crikvenice Robert Hrelja, viša stručna suradnica za odnose s javnošću i protokol - Ana 
Buterin, Dubravka Pobor stručna referentica za pripremu sjednica gradskog vijeća i 
kolegija gradonačelnika,  ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina, 
direktorica TZ Grada Crikvenice Marijana Biondić, ravnateljica Dječjeg vrtića RADOST 
Crikvenica Martina Magaš, ravnateljica Ustanove u kulturi dr. Ivan Kostrenčić  Andrea 
Car Avdagić, ravnateljica Centra za pružanje usluga u zajednici Grada Crikvenice 
Edita Kalanj, predstavnica OŠ Zvonka Cara Karmen Domijan, ravnateljica OŠ 
Vladimira Nazora Deana Čandrlić Zorica,  predstavnik Bošnjačke manjine - Denis 
Beganović , Gordan Raguž – zainteresirani građanin. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je aktualni sat 13. sjednice Gradskog vijeća. 
 

Aktualni sat 
 

Zdravko Pernar izvijestio je nazočne kako je u saznanju da će ovih dana jedan 
od branitelja koji živi na našem području, ostati bez stana. Pita kako je to moguće i na 
koji mu se način može pomoći. Jasminka Citković odgovara da se gospodin nije obratio 
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Gradu ni na koji način, ni pismeno ni usmeno što više nije se javio na raspisani natječaj 
a to je jedini način na koji se dodjeljuju stanovi. Međutim Grad je došao u saznanje o 
problemu branitelja i uputio nadležnim ministarstvima upit. Odgovora još nismo dobili, 
ali se nadamo da će se isto riješiti. 

Dalibor Latin postavio je pitanje što je sa ležećim policajcima u Kotorskoj ulici 
i zašto su montirani mehanički,  a nisu ugrađeni. Radi se o frekventnom prometu u toj 
ulici i pješačkim prolazima prema osnovnoj školi. Drugo je pitanje što je sa sortirnicom 
i u kojoj je fazi projekt. Mario Zubčić odgovara da u Kotorskoj ulici postoje još radovi, 
saniranje ulegnuća, pločnika i slično te su se zbog škole postavili montažni ležeći 
policajci, ali će se isti ukloniti kada kompletna rekonstrukcija ulice  bude gotova, 
odnosno po završetku radova aglomeracije i ugraditi ležeće policajce kao uzdignute 
plohe. Kada se radi o sortirnici u okviru Nacionalnog plana oporavka i otpornosti 
raspisan je natječaj za koji se priprema važeća dokumentacija. Imamo gotovu 
projektnu dokumentaciju i važeću građevinsku dozvolu. U postupku smo pripreme sve 
pripremne dokumentacije za prijavu na javni natječaj.  

Antić Ivan postavlja pitanje što je sa radovima na aglomeraciji u Selcima u Ulici 
Maršala Tita gdje su radovi najavljivani još 15. rujna. Kako još ni danas nisu započeli 
postavlja se pitanje da li će se isti završiti do početka sezone. Igor Uremović odgovara 
da je u početku najavljen taj datum ali zbog opsežnosti cijelog projekta rokovi su 
pomaknuti. Iste radove izvodi Vodotehna i za nadati se je prema dosadašnjem 
izvođenju da će sve biti u redu, ali ipak izražava bojaznost. 

Damir Ljubanović postavlja pitanje da li je plan i program rada TZ Grada 
Crikvenice za 2023. godinu donijet i da li je oglašen. Isto tako traži da nas ravnateljica 
Centra za kulturu koja je nedavno stupila na dužnost, upozna sa svojom vizijom rada i 
što možemo očekivati . Marijana Biondić navodi da će program koji je usvojen na Vijeću 
TZ biti uskoro objavljen na webu kao i svake godine. Tradicionalno program sadrži 
program mesopusnih zabava i program događanja u turističkoj sezoni kao i za ostali 
dio godine po datumima kroz cijelu godinu. Od novina koje su uvedene napominje 
uključivanje turista na planinarske staze, dovršenje popisa baznih podataka za 
kulturnu baštinu, manifestacije koje bi se locirale u crikveničke kale te edukacije za 
vodiče interpretatore na temu kulturne baštine. Andreja Car Avdagić odgovara da kada 
je preuzimala funkciju ravnateljice Centra za kulturu da je prezentirala svoju viziju a 
kojom će se nastojati da se Centar za kulturu otvori svim građanima koji će na taj način 
postati korisnici svih događanja. Centar mora surađivati sa svim gradskim institucijama 
i pratiti i usklađivati događanja. Iduće godine obilježava se 100 godina rođenja Zdravka 
Gržičića kao i 110 godina rođenja Zvonka Cara što će se svakako obilježiti. Planira se 
izdavanje monografije kipara Zvonka Cara. U suradnji sa Muzejem Grada Crikvenica 
prići će se  izradi monografije Marijana Mavrića. Kada se radi o kazališnom programu 
obvezno će se nastaviti programi za odrasle a posebno će se raditi na osiguravanju 
većeg broja predstava za djecu školske dobi. Sa svojim programom nastojati ćemo ući 
u odgojno obrazovne ustanove. 

Gracian Čop postavlja pitanje da li je pripremljen Plan upravljanja pomorskim 
dobrom za 2023. godinu. Nadalje postavlja pitanje da li ima mehanizama da se 
zakupnici prisile da zimi drže terase urednim. Vjekoslava Glavan odgovara da je Plan 
upravljanja pomorskim dobrom za 2023. pripremljen i upućen nadležnom upravnom 
odjelu u PGŽ na ishođenje Potvrde. Činjenica je da su terase u nekorištenom periodu 
neuredne te će se u budućim ugovorima postrožiti uvjeti zakupa po tom pitanju. 

Dina Domijan postavlja pitanje u kojoj je fazi projekt kuglane u Dramlju i da li 
postoje određeni predviđeni rokovi. Nadalje postavlja pitanje vezano za turističku 
sezonu odnosno da li postoje određeni programi i  datumi istih za 2024. godinu, a iz 
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razloga jer agencije već početkom 2023. rade na rezervacijama za 2024. godinu. 
Vjekoslava Glavan odgovara da je idejni projekt napravljen za ishođenje lokacijske 
dozvole. Zahtjev je predan i u proceduri je. Marijana Biondić odgovara da su gotovo 
sve veće manifestacije i u tijeku 2024. godine i da se datumi poklapaju. Na traženje 
vijećnice Domijan, Marijana Biondić je odgovorila da će se precizni termini događanja 
poslati pisanim putem.  

Vesna Car Samsa u ime Kluba vijećnika trećeg bloka postavlja pitanje postoje 
li kriteriji prema kojima se financira rad medija iz gradskog proračuna. Postoji li natječaj 
na koji bi se mediji mogli ravnopravno javiti i koliko se sredstava dodjeljuje mimo 
natječaja. Jasminka Citković naglasila je da će se na pitanje odgovoriti pisanim putem. 
Drugo je pitanje zašto vijećnici za Gradsko vijeće dobivaju Prijedlog proračuna na 2. 
razini. Prije su ga dobivali na 5. razini kako bi mogli amandmani biti pravovaljano i 
preciznije postavljeni. Zakon ne zabranjuje nivo transparentnosti, pa zašto se ne 
poštuje odluka Odbora za financije od prije desetak godina kada se je proračun 
dostavljao na 5. razini. Jasna Perhat odgovara da se je vijećnicima prije prezentirala 
peta razina iz razloga što je nudila neke dodatne podatke koji su vijećnici htjeli znati. 
Taj se je plan digao na treću razinu i zakonski je ta razina obavezna. Činjenica je da 
država ide u smjeru manjih ograničenja u planiranju. Ukoliko netko traži takve 
dokumente može se slobodno obratiti Gradu. 

Sonja Polonijo postavlja dva pitanja odnosno daje prijedlog da se u svakom 
mjestu našeg grada uredi ograđeni prostor za istrčavanje pasa, tkz. parkovi za pse jer 
se inače naš Grad reklamira kao pet friendly destinacija. Nadalje napominje da kada 
se postavi pitanje problema mačaka na groblju i onečišćenja groblja , građane se 
upućuje na udrugu Sretna šapica, a ta ista udruga je uvijek odbijena od strane Grada 
kada je tražila neznatna sredstva za svoj rad, te sredstva osiguravaju sami volonteri – 
ljubitelji životinja. Vjekoslava Glavan odgovara da se o takvoj lokaciji nije razmišljalo 
obzirom da Grad ima dovoljno šetnica , ali uzeti će se u razmatranje ovaj prijedlog te 
ukoliko ima prijedloga za određenu lokaciju može se o istoj razgovarati. Jasminka 
Citković vezano za udrugu Sretna šapica odgovara da se radi o udruzi koja ne 
podliježe natječaju za financiranje javnih potreba, ista djelatnost ne spada u javne 
potrebe, međutim program je planiran ove godine u proračunu pod Odjelom za 
komunalni sustav. 

Vedran Antić naglašava probleme sa oborinskom vodom u Selcu, te ističe i 
drugi problem a taj je neuredna gradilišta nakon izvođenja radova  koja su djelomično 
završena. Na gradilištima ostaje smeće i građevni materijal i to je jako ružna slika u 
jednom mjestu. Igor Uremović odgovara da je vlasnik oborinske infrastrukture Grad 
Crikvenica. Isto tako kada se radi o nedovršenim građevinskim radovima naglašava 
da se kroz aglomeraciju neke stvari rješavaju ali ne sve. Ovo na što aludirate je gradski 
dio. Mario Zubčić moli da se za određene slučajeve građani obrate direktno na Grad 
Crikvenicu te će se problemi nastojati promtno rješavati. 

Zdravko Pernar postavlja pitanje vezano za vijećnicu Sonju Polonijo odnosno 
za njeno radno mjesto savjetnice direktora EKO Murvice, točnije koji je njen opis 
radnog mjesta, kolika joj je plaća, da li će se ista povećavati, i koliko direktor ima 
savjetnika. Franko Gržetić, direktor EKO Murvice odgovara da je posao savjetnika 
razvoj i unapređivanje javnih usluga odnosno zbrinjavanje otpada. Zatim revizija 
internih procesa, edukacija građana, suport komunalnom redarstvu. Plaća je okvirno 
11. 000,00 kuna. EKO Murvica ima samo jednog savjetnika direktora – to je kolegica 
Polonijo. Namjera je povećanje plaće u EKO Murvici ali ne za rukovodeće kadrove u 
koje spada i ovo radno mjesto. Sonja Polonijo komentira pitanje navodeći da su bilo 
kakve insinuacije smiješne, da je trenutno na godišnjem odmoru a nalazi se u Zagrebu 
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u Ministarstvu poljoprivrede sa tematikom održivost gospodarskog otpada, te na taj 
način pomaže i svojem poduzeću a i Gradu Crikvenici.  

Karla Knežević nakon što je pročitala članak koji govori o lanjskom 
izglasavanju proračuna, postavlja pitanje gradonačelniku da li se boji da proračun na 
današnjoj sjednici neće proći. Drugo se pitanje odnosi na vijećnicu Polonijo a to je da 
li je njeno radno mjesto u sukobu interesa sa dužnošću gradske vijećnice. 
Gradonačelnik odgovara da se sjeća lanjskog članka koji govori o izglasavanju 
proračuna i potvrđuje da je u članku iznijeta istina, jer su takva događanja prisutna od 
samoga vrha pa sve do lokalnih razina. Kada se radi o proračunu ne brinem se za 
donošenje istog ali apeliram da se ne bavimo politikom kada su u pitanju projekti Grada 
Crikvenice, naglašavajući da ćemo mi svi jedan dan napustiti naše funkcije ali će 
izgrađeno u našem Gradu ostati. Osobno podržavam sve projekte SDP-a pa tako 
molim da i SDP podrži projekte koje je predložio HDZ. Jasminka Citković obrazlaže da 
kod savjetnika direktora EKO Murvice i funkcije vijećnice Gradskog vijeća Zakon o 
sprečavanju sukoba interesa ne vidi u tom slučaju sukob interesa. 
 
Nakon produljenja trajanja aktualnog sata koji je izglasan od strane vijećnika, aktualni 
sat se je nastavio. 
 

Ivan Smojver postavlja pitanje što je sa projektom uređenja plaže Havišće. 
Vjekoslava Glavan odgovara da je projekt ugovoren sa Građevinskim fakultetom u 
Rijeci koji je započeo sa aktivnostima ka izradi projekta nakon što smo potpisali ugovor. 

Dina Domijan postavlja pitanja koliko vrijedi vijećnička fotelja u odnosu na 
gradonačelnikovu i dogradonačelnikovu fotelju, obzirom da je u nekoliko navrata na 
vijeću naglašavana vrijednost vijećničke fotelje obzirom na glasovanje. Traži ukupan 
iznos isplaćenih naknada za svih 15 vijećnika za mjesec studeni. Isto tako koliki je 
iznos isplaćen gradonačelniku i dogradonačelnici zajedno za mjesec studeni bez 
dnevnica. Kada se taj podatak bude znao neka građani sami zaključe kolika je 
vrijednost čega. Gradonačelnik napominje da mu je u tijeku 13 godina koliko je na čelu 
tima plaća snižavana tri puta i smatra da sve što je učinio za taj period zaslužio svoju 
plaću. Dina Domijan naglašava da nitko ne osporava isto ali moli da  se pisanim putem 
dostavi odgovor na postavljeno pitanje. 

Mario Kružić izražava nezadovoljstvo dobivenim odgovorom sa prošle sjednice 
kada se je radilo o isplaćenim božićnicama. Naime odgovor je dobio samo od direktora 
EKO Murvice. Moli da se odgovori na cijelo postavljeno pitanje. Postavlja pitanje što je 
sa smanjenjem cijene vrtića. Prva je varijanta bila od rujna 2022. da bi se kasnije reklo 
da će smanjenje biti od 01. 01. 2023. godine što se nije dogodilo. Nadalje postavlja 
pitanje što je sa Planom upravljanja sa pomorskim dobrom koji je trebao biti donijet do 
01. prosinca 2022. ukoliko se poštivao zakonski rok. Jasminka Citković odgovara  da 
u novom proračunu nije predviđeno smanjivanje cijene vrtića. U tijeku godine isto se 
može predvidjeti rebalansom. Vjekoslava Glavan naglašava da je zakonski rok 
donošenja Plana upravljanja pomorskim dobrom 01. prosinca međutim željeli smo 
pooštriti mjere koje bi išle ka poboljšanju plana odnosno uvjetovati veća ograničenja. 
Plan je pripremljen za donošenje. Mario Kružić iznio je nezadovoljstvo odgovorom 
naglašavajući da se je trebalo držati zakonskih rokova, a da je novi zakon u pripremi 
te postojeći važi samo još za iduću godinu. 

Iva Karlić postavlja dva pitanja. Prvo se odnosi na pomoćno nogometno 
igralište koje je izgrađeno 2016 godine i koje ima za podlogu umjetnu travu. Podloga 
je loša i da li su predviđena ulaganja u isto. Drugo se pitanje odnosi na dječja igrališta 
za koje su obećavana nova igrala i održavanje kako bi u proljeće bila  spremna. Nada 
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se da će ista imati i klupe za roditelje kao i postavljene kante za otpad. Franko Gržetić 
odgovara da je pomoćno igralište dano EKO Murvici na upravljanje. Ono ne uprihoduje 
ništa, mi ga samo održavamo odnosno trava se isčešljava. Imali smo ulaganja u 
sanaciju ograde i godišnje se potroši za održavanje oko 50 000 kuna. Dječjih igrališta 
na području Grada ima 27. EKO Murvica je samo izvršilac usluge i vrši održavanje u 
okviru sredstava koja su predviđena proračunom. Neka igrališta imaju više od 10 
godina i zahtijevaju veća ulaganja, međutim nabavka igrala traži i puno veća sredstva 
od predviđenih. 

Ivan Smojver postavlja pitanje za raspisani natječaj dofinanciranja udruga u 
sportu i kulturi a koje su ostvarile pravo temeljem plasmana, natjecanje u višem rangu. 
Donijeta je odluka na 330 tisuća, u natječaju je oglašeno 250 tisuća a raspoređeno je 
67 tisuća. Zašto je nastala takva razlika u sredstvima. Jasminka Citković odgovara da 
je pregledom natječajne dokumentacije gradonačelnik donio takvu odluku. Međutim 
sportske su udruge ostvarile i neke vrhunske rezultate na europskim i međunarodnim 
natjecanjima te će se dio sredstava upotrijebiti za isplatu istim udrugama. Ivan Smojver 
ima primjedbu naglašavajući zašto smo onda raspisivali natječaj samo sa određenim 
kriterijima a sada smo na svoju ruku proširili kriterije. 
 

Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku, a predsjednica je 
utvrdila da je sjednici nazočno 15 vijećnika, s time da je putem video linka prisutno 
troje  vijećnika Sonja Polonijo, Dina Domijan i Branko Kleković. 
Predsjednica je predložila a vijećnici su jednoglasno prihvatili 
 
 
    D n e v n i     r e d  
 
1. Verifikacija Zapisnika 14. sjednice Gradskog vijeća, 

2. 2.1.Prijedlog proračuna za 2023.  – 2025. godinu s projekcijama – opći i posebni 

dio i  opisi   

2.2. Prijedlog odluke o  izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice za 2023. godinu 
2.3. Prijedlog programa troška sredstava spomeničke rente za 2023. godinu 
2.4.Prijedlog  programa utroška dijela turističke pristojbe namijenjene poboljšanju 

boravka turista na području Grada Crikvenice za 2023. godinu 
2.5.Prijedlog  programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 
2.6.Prijedlog programa  javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi za 2023.godinu 
2.7.Prijedlog programa održavanja  komunalne infrastrukture za 2023. godinu 
2.8.Prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 
2.9.Prijedlog program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru za 2023. godinu 
3.Prijedlog Odluke o pokretanju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana 
uređenja 8 - hotel Miramare  
4. Odluka o privremenoj zabrani i ograničenju građevinskih radova za 2023. godinu  
5. Prijedlog zaključka o imenovanju mrtvozornika na području Grada Crikvenica  
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TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika 14. sjednice Gradskog vijeća 

Vijećnici su jednoglasno sa 
15 glasova ZA i 
0 glasova PROTIV         
donijeli 
 
Z A K L J U Č A K 
Verificira se zapisnik sa 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 
 

TOČKA 2.1.Prijedlog proračuna za 2023.  – 2025. godinu s 
projekcijama  

2.2. Prijedlog odluke o  izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice za 2023. godinu 
2.3. Prijedlog programa troška sredstava spomeničke rente za 2023. godinu 
2.4.Prijedlog  programa utroška dijela turističke pristojbe namijenjene poboljšanju 

boravka turista na području Grada Crikvenice za 2023. godinu 
2.5.Prijedlog  programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu 
2.6.Prijedlog programa  javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi za 2023.godinu 
2.7.Prijedlog programa održavanja  komunalne infrastrukture za 2023. godinu 
2.8.Prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 
2.9.Prijedlog program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru za 2023. godinu 
 
Obrazloženje Prijedloga proračuna za 2023. godinu dao je gradonačelnik. 
Predsjednica Gradskog vijeća napomenula je da je na Prijedlog proračuna 

gradonačelnik kao predlagač dao dva amandmana koji su sastavni dio Prijedloga. Na 
Prijedlog proračuna pristigla su još dva amandmana Kluba vijećnika trećeg bloka  i dva 
amandmana Kluba vijećnika SDP,PGS. Gradonačelnik je u obrazloženju naglasio da 
se oba amandmana Kluba vijećnika trećeg bloka prihvaćaju. Kod amandmana Kluba 
vijećnika SDP PGS prihvaća se prvi amandman vezan za oplodnju, dok se drugi 
amandman vezan za građanski odgoj ne prihvaća. Prihvaćeni amandmani postali su 
sastavni dio Prijedloga proračuna dok je za amandman vezan za građanski odgoj u 
ime predlagača Mario Kružić tražio izjašnjavanje glasovanjem. Kako se je 9 vijećnika 
izjasnilo za amandman isti je postao sastavni dio Prijedloga proračuna. 

U raspravi su sudjelovali Mario Kružić, Dina Domijan, pročelnice Jasminka Citković 
i Jasna Perhat. 

Nakon rasprave prišlo se je glasovanju. 
Kako su se glasovanjem izjasnila samo 4 vijećnika za Prijedlog proračuna, 

predsjednica Gradskog vijeća utvrdila je da Prijedlog proračuna za 2023. godinu nije 
prihvaćen. 
 
 

TOČKA 3.  Prijedlog odluke o pokretanju postupka stavljanja izvan 
snage Detaljnog plana uređenja 8 – hotel Miramare 
 
Prijedlog odluke obrazložila je pročelnica Vjekoslava Glavan. 
 
Vijećnici su jednoglasno sa 
15 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
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0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
o pokretanju postupka stavljanja izvan snage Detaljnog plana uređenja 8 – hotel 
Miramare 
(tekst Odluke KLASA:350-01/22-01/08, URBROJ:2170-5-07/01-22-8 prileži zapisniku 
i čini njegov sastavni dio). 
 
 

TOČKA 4. Odluka o privremenoj zabrani i ograničenju građevinskih 
radova za 2023. godinu  
 
Prijedlog odluke obrazložio je pročelnik Mario Zubčić. 
U raspravi je sudjelovala Dina Domijan. 
Vijećnici su sa 
 
10 glasova ZA 
5 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
o privremenoj zabrani i ograničenju građevinskih radova za 2023. godinu  
(tekst Odluke KLASA:363-01/22-01/68 UR.BR:2170-5-06/01-22-7 prileži zapisniku i 
čini njegov sastavni dio). 
 
 

TOČKA 5. Prijedlog zaključka o imenovanju mrtvozornika na 
području Grada Crikvenica  
 
 Obrazloženje vezano za imenovanje mrtvozornika dao je predsjednik Odbora 
za izbor i imenovanja Zdravko Pernar. 
 
Vijećnici su jednoglasno sa 
15 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
Z A K LJ U Č A K 
1.Predlaže se da Županijska skupština Primorsko-goranske županije za mrtvozornike 
na području Grada Crikvenice imenuje: 
 

1. DANIJELA MARČINKA, dr. med., 
2. HRVOJA SOKOLIĆA, dr. med. i 
3. DARIJA ĐENEŠA, med.teh. 

2. Ovim zaključkom stavlja se van snage zaključak Gradskog vijeća Grada Crikvenice 
KLASA: 510-01/17-01/09, URBROJ: 2107/01-04/03-17-3 od 17. listopada 2022.g. 
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3. Ovaj Zaključak prosljeđuje se na usvajanje Županijskoj skupštini Primorsko – 
goranske županije temeljem Zakona o zdravstvenoj zaštiti („Narodne novine“ broj 
100/18, 125/19, 147/20 i 119/20). 
(tekst Zaključka KLASA:024-05/22-01/06 URBROJ:2170-5-04/11-22-8 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 
 
Dovršeno u 20,15 sati. 
 
 
KLASA: 024-02/22-01/58 
UR. BROJ:  2170-5-04/11-22-2 
Crikvenica, 20. prosinca  2022. 

 
 
ZAPISNIK PRIPREMILA 
Stručna referentica za pripremu              Predsjednica  Gradskog vijeća 

sjednica Gradskog vijeća  i          mr.sc. Vesna Car Samsa, dipl.ing. 

kolegij gradonačelnika 

Dubravka Pobor 

 
 
 
 
 
 
 
             

               

 

 


